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Dagsorden til virtuelt skolebestyrelsesmøde 4.3.2021 kl. 17.00-19.00 

 

Vejl. tid Emne Ansv
ar-
lig  

Baggrund/ 
forudsætninger/f
orberedelse/ 
bilag 

Ønsket resultat 
(Orientering? 
Information? 
Godkendelse? 
Drøftelse?) 

Referat/beslutninger taget 

 
17.00 

1. Formalia.  
Processtyrer: Trine 
Ordstyrer: Lea 
Godkendelse af seneste 
referat. 
Godkendelse af dagsordenen 

   Referat er godkendt. 

 

17.05-
17.15 

2. Elevrådet 
 
 

   Elevrådsformanden mener at alle har travlt. 
Bestyrelsen efterspørger at elevråd mødes, så de kan være 
med til at følge op på alle eleverne. Anne kontakter 
elevrådskontaktlærerne både i almen og special. 
Anette Vejter Bovim vil gerne understøtte elevrådsarbejdet 
som skolebestyrelsesmedlem. 
 

17.15-
17.25 

3. Nyt fra personalet 
 

   Medarbejderne er i fuld sving med trivselsundersøgelsen. 
Personalet på Hovmestervej er i gang med at finde ud af om 
de kan blive testet og er gået til deres foreningen for at få 
testpersonalet ud på skolen. Mette foreslår om de kan komme 
ind på Tagensbo Skole. 
 
Lærerne arbejder kontinuerligt med at lave nye og 
motiverende arbejdsopgaver. Børnene er begyndt at mødes 2 
og 2. Lærerne der er tilbage på skolen har fået lidt glimt 
tilbage i øjnene. 

 

17.25-
17.35 

Timefordelingsplan     Timefordelingen 2021 22 gennemgås og vedtages. 
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Drøftelse og godkendelse af skolens 
timefordelingsplan for skoleåret 
2021/2022. Bilag sendes 

Anders efterspørger/rejser debatten om mere 
projektundervisning på tværs af fag, således at dansk og 
historie og f.eks matematik og naturfag kunne samles i 
længere eller kortere perioder.  

 

17.35-
18.00 

Prioriteringer i skolens budget: 
Lejrskoler. Vi har princip om lejrskoler 
på 2. (en overnatning), 4. og 7. årgang 
(3 overnatninger). 
 
Beregning af lejrskoler (bilag følger). 
Skolebestyrelsen skal beslutte om der 
skal afsættes penge i budgettet til 
lejrskoler. 
 
 

   Der er lejrskole på 2.,4. og 7. klassetrin. 
Regnskabet gennemgås. Lejrskole er en større post på skolens 
budget. Skolen vil gerne bibeholde lejrskoler og rejser kun 
drøftelsen i forhold til prioritering i skolens budget. Vi vil 
gerne ”det hele”, men har ikke råd til det.  
 
Elevrådsformanden mener, at lejrskolen understøtter klassens 
trivsel. 
Bestyrelsen ønsker børnene holder lejrskole 3 gange i løbet af 
elevernes skoleliv. Kan vi tænke alternativt for at få råd til at 
holde disse overnatninger. 
Der drøftes om man kan gøre et eller andet såsom søge fonde, 
flere forældre med, større grad af forældrebetaling, holde 
lejrskole torsdag til søndag, hvor læreren kun deltager torsdag 
til fredag. 
Der nedsættes en projektgruppe: Red lejrskolerne på 
Kildevældsskolen: Stine, Anette, Anders, Kristine. Pernille. 
Mette spørger ud om der er nogle lærere der vil deltage. 
Bestyrelsen efterspørger et billede af hvad der reelt har været 
brugt på lejrskoler f.eks i 2019. 

 

18.00-
18.10 

Status byggeri, herunder evt. svar på 
skolebestyrelsens brev til Borgmester 
og områdechef 

   Vi afventer den politiske beslutning vedr. ekstrabevilling til en 
afdelingsleder så længe byggeriet står på.  
 
Grøn skole: Lærere: Nita, Martin, Sarah, Uffe, Ida og Stine, 
Ulrik (fra spec), Anders (bestyrelsesmedlem), Nicolé og 
Christine (ledelse). Christine og Nicolé samler. Der sker en 
sammenkobling mellem håndværkere og grøn Skole Gruppen. 
Anne sørger for denne kontakt. 

 

18.10-
18.15 

Status Corona    Vi har fra starten haft fokus på børnenes trivsel og vi er også 
optaget af at sætte flere fag i spil. Dette vil vi understøtte i 
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den kommende periode. Vi skal dog huske på at lærerne 
stadig underviser under nødundervisningscirkulæret og det 
giver lærerne mulighed for undervise under lidt friere rammer 
og sætte det indhold ind i hverdagen, som de mener passer til 
elevgruppen. Vi har haft fokus på at holde klasserne adskilt 
med få voksne omkring for at mindske smitterisikoen. Vi vil så 
gerne understøtte den gode udvikling og være med til at 
holde skolen åben, så børnene kan komme og være samme 
med deres klassekammerater og få undervisning.  
 
Forældre skal have mundbind på når eller hvis de går ind i 
skolens bygninger, mens de godt må gå uden mundbind 
udenfor (på skolens grund).  
 

18.15-
18.30 

Information vedr. skolens 
antimobbestrategipolitik  

   Skolens antimobbeplan er ved at blive rettet til så den også 
omhandler etniske minoriteter. 
 

18.30-
18.40 

Information om arbejdet med princip 
for digital kommunikation på AULA i 
KKFO og skole 

   Ledelsen har genbesøgt kommunikationsstrategien idet KKFO 
er en del af Kildevældsskolen. Ledelsen har som 
indsatsområde, at der kommer til at blive skrevet i 
meebook/ugeplanen om alle fag, så forældrene bliver 
informeret noget bredere og så ugeplanerne bliver lidt mere 
ensartede. 
Spec. har oplevet at forældre ikke kommer på Aula. Vi drøfter 
om man kunne finde nogle ambassadørforældre, som vil 
kunne undervise de andre forældre. Kunne man efterspørger 
forældre af forskellige sprog, der har lyst til og kan hjælpe 
andre forældre. Kan Anders spørge sin hustru Kristine om hun 
kan lave et oplæg? 
 

18.40-
18.50 

Fast punkt: Hvilke udfordringer står 
skolen/ledelsen med pt. (der ikke er 
sagsbehandling) 
 

   Anne fortæller om de første spæde stik ind i fagfordelingen. 

 

18.50-
19.00 

4. EVT     
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 Punkter til næste møde    Kommunikation, hvis der har været konflikter mellem 
børnene i en klasse. Hvornår skriver lærerne ud til alle 
forældre og informerer? 
KKFO´en hvordan går det? 
Status på antallet af udmeldelse af elever 

 
 

Tilsyn i år: 

Lærernes trivsel: 4.marts 

Princip for undervisning 14. Januar 2021 

Tilsyn på mellemtrinsprojekt: 10. juni 

Tilsyn med procedure og praksis for lærernes tilsyn med eleverne: 30. november 

 


